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امام جمعه مهربان:حذف كلمه تحريم و تعليق از ادبيات گفتگو با 1+5 دستاورد بينظير ژنو
است

امام جمعه مهربان با اشاره به اينكه در اين مذاكرات هيچ امتيازي به طرف آمريكايي داده نشد، حذف كلمه تحريم و

تعليق از ادبيات گفتگو با 1+5 را دستاورد مثبت نشست ژنو عنوان كرد...

امام جمعه مهربان با اشاره به اينكه در اين مذاكرات هيچ امتيازي به طرف آمريكايي داده نشد، حذف كلمه تحريم و تعليق از
ادبيات گفتگو با 1+5 را دستاورد مثبت نشست ژنو عنوان كرد.

به گزارش خبرگزاري فارس از مهربان، حجتالاسلام محمود عيني در خطبههاي اين هفته نماز جمعه اين شهر ضمن سفارش
خويش و نمازگزاران به رعايت تقواي الهي، به فرمايش مقام معظم رهبري در مراسم اعطاي سردوشي افسران نيروي دريايي
در مازندران اشاره كرده و افزود: مقام معظم رهبري هدف اصلي بيگانگان از اعتراف به اقتدار ملت ايران را پيشبرد پروژه ايران
هراسي در منطقه و جهان عنوان كرده و فرمودند، شكست مفتضحانه در مقابل جوانان مومن لبنان و مردم با ايمان غزه و

ناكامي آمريكا در جنگ با عراق و افغانستان دلايل محكمي براي اثبات ناكارآمدي اقتدار متكي بر سلاح، زور و پول است.
امام جمعه مهربان، سقوط را به تعبير مقام معظم رهبري سرنوشت احتنابناپذير زورگوياني دانست كه خواستههاي خود را بر

ملتها تحميل ميكنند.
از را  افتخار در بخشهاي مختلف  خطيب جمعه مهربان، پيشرفت علمي، تسليحاتي، اعتماد به نفس ملي، انسجام و 
نشانههاي اقتدار نظام اسلامي از ديدگاه مقام عظماي ولايت عنوان كرد و گفت: البته دشمن قادر نيست اين واقعيات را انكار

كند اما هدف اصلي از اشاره به اين حقايق، ترساندن ملتها و كشورهاي ديگر از جمهوري اسلامي ايران است.
حجتالاسلام عيني در ادامه به فرمايشات مقام معظم رهبري در ديدار با مردم چالوس و نوشهر اشاره كرده و افزود: مقام
معظم رهبري حركت به نفع دشمنان خوني جمهوري اسلامي ايران را حركت در مسير غلط دانسته و فرمودند، اگر حركتي
كرديم كه به نفع استكبار جهاني و صهيونيسم باشد، بايد هوشيار باشيم كه به راه غلط ميرويم و اگر حركت ما آنها را

خشمگين كرد، اين كار درست است و اين يكي از معيارهاي مهم تشخيص راه و اقدام صحيح از مسير غلط است.
امام جمعه مهربان، داشتن بصيرت را در جلوگيري از اشتباه موثر دانست و افزود: مقام معظم رهبري بر اين نكته مهم و
اساسي تاكيد كردند كه در صورت برخورداري از بصيرت، دشمنان در غبار آلودگي فتنه نميتوانند ملت را گمراه كنند يا در

اشتباه بياندازند.
خطيب جمعه مهربان، به سفارشات مقام معظم رهبري به مسئولان درباره دوري از اشرافيگري اشاره كرد و افزود: مقام
معظم رهبري تاكيد داشته و دارند كه مسئولان نظام بايد با نزديكي هر چه بيشتر به مردم از خوي اشرافيگري و بياعتنايي

به مردم و تحقير آنها به دور باشند.
حجتالاسلام عيني به مذاكرات ايران و 1+ 5 اشاره كرد و اظهار داشت: نشست ژنو پيروزي ديگري براي ايران اسلامي است،
زيرا كشورهايي كه تا قبل از اين اجلاس در رسانههاي خود به دنبال تحريم ايران و تعليق فعاليتهاي هستهاي بودند، در

اجلاس و پس از آن سخني از آن موارد بر زبان نياوردند.
امام جمعه مهربان با اشاره به اين كه در اين مذاكرات هيچ امتيازي به طرف آمريكايي داده نشد، حذف كلمه تحريم و تعليق را

از ادبيات گفتگو با 1+5 را دستاورد مثبت نشست ژنو عنوان كرد.
خطيب جمعه مهربان در بخش ديگري از خطبههاي امروز با تبريك انتصاب فريادخواه به عنوان بخشدار جديد مهربان، از زحمات
صدوقي بخشدار سابق مهربان قدرداني كرد و اظهار داشت: اميد است آقاي فريادخواه در مدت خدمت خود در اين بخش
بتوانند گامهاي موثري بردارند و تمركز ايشان بر روي مسائل اساسي و توسعهاي مهربان بسار حائز اهميت است و همه بايد

در مسير پيشرفت مهربان، دست به دست هم دهند و بدون غرضورزيهاي سياسي راه را براي توسعه مهربان باز كنند.
حجتالاسلام عيني، ايجاد اشتغال با نسخه درمان ايجاد شهر ك صنعتي را بسيار با اهميت دانست و افزود: از آنجا كه مهربان
از سرمايهگذاران خوبي برخوردار است اما متاسفانه تا امروز ايجاد شهرك صنعتي مورد غفلت عملي بوده است و يقيننا با ايجاد
شهرك صنعتي، جذب سرمايه بسيار سهلتر و آسانتر خواهد بود و در شرايط فعلي زمينه براي سرمايهگذاري آماده و فراهم

است.
امام جمعه مهربان اتحاد، همدلي، برداري و صميمت بين سه شهر مهربان، شربيان و دوزدوزان را بسيار در خور توجه دانست و

از بخشدار جديد مهربان خواست اين اتحاد و همدلي را در منطقه افزايش دهد.
خطيب جمعه مهربان با اشاره به برخي مسائل و مشكلات در شهرهاي كوچك و محروم كشور، از دولت كريمه خواست،
عنايات و توجهات ويژهاي به شهرداري شهرهاي كوچك داشته باشد تا سبب دلگرمي بيشتر مردم براي ماندن در اين شهرها

شود.
حجتالاسلام عيني با تاكيد بر آمادگي ستاد اقامه نماز جمعه مهربان براي برگزاري جلسات مشترك پرسش و پاسخ بين
اهالي منطقه مهربان و مديران شهرستان سراب و بخش مهربان افزود: اگر مديران شهرستان سراب و منطقه مهربان اعلام
آمادگي كنند، امكان برگزاري اين جلسات فراهم خواهد آمد و مردم به راحتي خواهند توانست سئوالات خود را مستقيما با

مسئولان مربوطه در ميان گذاشته و جوابهاي خود را نيز دريافت كنند.
خطيب جمعه مهربان لزوم پيگيري خواستهها در قالب قانوني را خواستار شده و افزود: همه خواستههاي اهالي بايد بر اساس

قانون و در قالب قانون باشد و از حركتهاي غير قانوني و احساسي بايد پرهيز شود.
حجتالاسلام عيني با تسليت فرا رسيدن شهادت حضرت امام صادق (ع)، اظهار اميدواري كرد كه با پيروي از سيره، روش و
آموزههاي امام صادق (ع) بتوانيم به وظايف فردي، اجتماعي و جهاني خويش عمل كنيم و با الهام از آن امام همام، صداقت،
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عدالت، مهر و صميميت را بر روابط خويش حاكم كنيم.
امام جمعه مهربان با تبريك و گراميداشت هفته نيروي انتظامي، از زحمات نيروهاي نظامي و انتظامي به خاطر تامين آسايش،

امنيت و رفاه مردم قدرداني كرد.
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